
Драгана Бољевић о изјави „грађанина Вучевића": Притисак и најстрашнији напад на судство; Драгомир Милојевић: Не памтим овакав напад на правосуђе
уторак, 26 децембар 2017 23:35

Председница Друштва судија Драгана Бољевић изјавила је да је запрепашћена изјавом
градоначелника Новог Сада Милоша Вучевића о судијама које су пресудиле у поступку
против бившег министра Предрага Бубала и осталих у случају приватизације Луке
Београд и истакла да је њен циљ подривање поверења у целокупно правосуђе.

  

  

“Немам друге речи осим запрепашћења. Ово је јасан пример притиска на правосуђе и то
пре свега на оне који би требало да одлучују у овом предмету у другостепеном поступку”,
рекла је Бољевић за Инсајдер.

  

Она подсећа да политичари не смеју да шаљу грађанима овакве поруке, које уништавају
већ нарушен углед правосуђа у Србији.

  

“Ово је један од најстрашнијих напада на судство у Србији. Вучевић је и адвокат и врло
добро зна какву тежину имају његове речи”, каже Бољевић.
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Она сматра да је изјава Вучевића "смишљена да понизи правосуђе и представља
својеврстан позив целокупном друштву на неверицу и ниподаштавање судства у сваком
погледу“.

  

Друштво судија ће свакако реаговати, а позивам и Високи савет судства да реагује на
овај неприхватљив иступ политичара, рекла је Бољевић.

  

Председница Друштва судија наводи да странке у поступку имају право да буду
незадовољне одлуком суда, али да у правном систему ту одлуку побијају у судском
поступку.

  

Политичари, према њеној оцени, не би смели овако да коментаришу судске одлуке, већ
би морали да буду свесни да њихова реч има посебну тежину.

  

“Ово је потврда да Србија има проблем са владавином права, јер политичари чија реч
има специфичну тежину овако бескрупулозно нападају суд и целокупно правосуђе”,
закључила је Бољевић.

  

 2 / 3



Драгана Бољевић о изјави „грађанина Вучевића": Притисак и најстрашнији напад на судство; Драгомир Милојевић: Не памтим овакав напад на правосуђе
уторак, 26 децембар 2017 23:35

  Драгомир Милојевић: Не памтим овакав напад на правосуђе  Председник Високог савета судства и Врховног касационог суда Драгомир Милојевићоценио је да је изјава Вучевића неприхватљива и апсолутно непримерена.  “Не памтим да се до сада десио овакав напад на правосуђе, а посебан је проблем што јето изговорио изговорио политичар, који је уз то и правник. Никада до сада нико није натакав начин коментарисао рад суда и Високи савет ће сутра свакако заузети став у везиса тим”, рекао је Милојевић за Инсајдер.  Он најављује да ће Високи савет судства на сутрашњој седници по ко зна који путпозвати политичаре да не коментаришу судске одлуке.  Пре месец дана, Високи савет судства издао је саопштење у којем каже да политичари идржавни функционери не смеју да коментаришу судске одлуке и поступке, јер тимеподривају самосталност и независност судова и судија и урушавају поверење грађана усудове.  Вучевић је данас, после ослобађајуће пресуде Бубалу, изјавио да "као правник и обичанграђанин" пита судије “коме служе, народу или лоповима”, и "колико коштају њиховобраз и част”.  (Инсајдер.нет)  Видети још:  Милош Вучевић после ослобађајуће пресуде Предрагу Бубалу: Господосудије, служите ли народу или лоповима?  Предраг Бубало и још седам особа ослобођено оптужби за злоупотребу положајаприликом продаје државних акција у Луци Београд  
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http://www.nspm.rs/hronika/milos-vucevic-posle-oslobadjajuce-presude-predragu-bubalu-gospodo-sudije-sluzite-li-narodu-ili-lopovima.html
http://www.nspm.rs/hronika/milos-vucevic-posle-oslobadjajuce-presude-predragu-bubalu-gospodo-sudije-sluzite-li-narodu-ili-lopovima.html
http://www.nspm.rs/hronika/predrag-bubalo-i-ostalih-sedam-optuzenih-oslobodjeni-optuzbi-za-zloupotrebu-polozaja-prilikom-prodaje-drzavnih-akcija-u-luci-beograd.html
http://www.nspm.rs/hronika/predrag-bubalo-i-ostalih-sedam-optuzenih-oslobodjeni-optuzbi-za-zloupotrebu-polozaja-prilikom-prodaje-drzavnih-akcija-u-luci-beograd.html

